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Protokół Nr XXVII/2022 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w dniu 24 lutego 2022r. 

odbytego w Starostwie Powiatowym w Olecku, przy ul. Kolejowej 32. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:16 tego 

samego dnia. 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Kazimierz Iwanowski otworzył 

posiedzenie XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu wyraził solidarność ze wszystkimi, których dotyczą 

tragiczne wydarzenia na Ukrainie. Dodał, że jest pewien, że jest to wspólna 

deklaracja i oświadczenie woli. 

Radni oraz osoby uczestniczące w Sesji zostali zapoznani z informacją dotyczącą 

zasad ochrony danych osobowych. 

Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości, także wywieszona przed salą konferencyjną. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Pani Elżbiecie Staszkiewicz za lata 

pracy z radnymi, za współpracę i życzył dużo satysfakcji na nowym stanowisku pracy 

w Starostwie Powiatowym. 

Jednocześnie poinformował, że Pani Małgorzata Milczarek będzie współpracować z 

Radą Powiatu i wyraził nadzieję, że współpraca ta przyniesie obu stronom dużo 

satysfakcji. Życzył powodzenia w obecnych czasach i dużo zdrowia. 

Ad 2. Ślubowanie radnego. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisarz Wyborczy w Olsztynie 

pismem z 13 grudnia 2021 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu w 

Olecku zawiadomił, że na wakujący mandat wstępuje Pan Jerzy Openchowski – 

kandydat z Komitetu Wyborczego PSL. 

Stosownie do postanowień art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie powiatowym radny przed 

objęciem mandatu składa ślubowanie.  

Poprosił wszystkich o powstanie, a Pana Jerzego Openchowskiego o złożenie 

ślubowania. 

Pan Jerzy Openchowski złożył ślubowanie: 
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„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 

przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Przewodniczący Rady Powiatu życzył panu Jerzemu Openchowskiemu dużo 

satysfakcji z wypełniania zaszczytnej funkcji radnego Rady Powiatu w Olecku. 

Dodał, że od tego momentu Rada Powiatu w Olecku funkcjonuje w pełnym składzie 

15 radnych czyli zgodnie z przepisami. 

Ad 3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji: na 15 radnych stanowiących ustawowy skład 

Rady obecnych było 14. Nieobecny był radny Karol Czerwiński (lista obecności w 

załączeniu – załącznik nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Obecni radni: 

1. Zofia Bordzio 

2. Karol Czerwiński 

3. Marek Dobrzyń 

4. Andrzej Dunaj 

5. Tomasz Dziokan 

6. Jerzy Gołembiewski 

7. Czesław Gontar 

8. Kazimierz Iwanowski 

9. Tomasz Kosobudzki 

10. Teresa Krajewska 

11. Danuta Maciejewska 

12. Jerzy Openchowski 

13. Izabela Sertel 

14. Sławomir Karol Szerel 

15. Henryk Stanisław Trznadel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą do radnych o 

zgodę na to, aby nie czytać całości treści materiałów, które radni otrzymali pocztą 

elektroniczną, jedynie tytuły, i o ile nie będzie uwag – przystąpić do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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wyrażenie zgody na nieodczytywanie treści materiałów i uchwał, które radni otrzymali 

pocztą elektroniczną. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy Gołembiewski, 

Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, 

Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel. 

Rada Powiatu w Olecku, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” wyraziła 

zgodę na wniosek Przewodniczącego Rady. 

Przy okazji Przewodniczący zadał pytanie mecenasowi czy można przyjąć stałą 

praktykę, żeby nie prosić na każdej sesji radnych o wyrażenie zgody na 

nieodczytywanie całej treści materiałów i projektów uchwał, które radni otrzymali 

pocztą elektroniczną. 

Mecenas stwierdził, że odpowiedzialną praktyką jest odczytywanie tylko tytułów 

uchwał, które radni dostają pocztą e-mailową. Można oczywiście czytać, ale jeżeli 

nie ma uwag do uchwały to możemy przyjąć, że wiemy nad czym głosujemy. 

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali porządek XXVII Sesji. 

Poinformował, że Zarząd Powiatu w Olecku zgłosił wniosek o wprowadzenie 

autopoprawki do dzisiejszego porządku polegającej na wprowadzeniu w pkt. 11. 

Podjęcie uchwał, ppkt ł) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

(wniosek w załączeniu – załącznik nr 2 do protokołu). 

Podjęcie przez Radę Powiatu w/w projektu uchwały wynika z tego, iż 17 lutego 

2022 roku Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych poinformował, 

że Zarząd PFRON podjął uchwałę nr 17/2022 w sprawie podziału środków 

finansowych Funduszu na 2022 rok na realizację zadań określonych w ustawie o 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 
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Informacja o wysokości środków przypadających na 2022 rok dla samorządów 

powiatowych została opublikowana na stronie internetowej PFRON 17-02-2022 r. 

Jednocześnie poinformował, że Zarząd Powiatu w Olecku na posiedzeniu w 

dniu 21 lutego 2022r. przyjął powyższy projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku dodał, że na posiedzeniach Komisji 

Stałych projekt uchwały był omawiany.  

Ponadto Przewodniczący wniósł o wprowadzenie autopoprawki do porządku 

posiedzenia: powołanie Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. Nadmienił, 

że informował o tym na posiedzeniach Komisji Stałych. Zapis w Statucie Powiatu 

Oleckiego mówi, że w komisji działa od 5 do 7 radnych. Do tej pory to się 

sprawdzało. Dodał, że niepotrzebnie uregulowane zostało to tak precyzyjnie. W 

związku z tym, że w każdej komisji działa 7 radnych, nowy radny, postępując 

zgodnie ze statutem nie mógłby się zapisać do żadnej komisji. W związku z tym 

zaproponował, żeby w punkcie 11 - Podjęcie uchwał, ppkt m) wprowadzić zapis 

powołanie komisji statutowej Rady Powiatu w Olecku w celu tej zmiany, ale 

może i innych. 

Innych uwagi do porządku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przyjęcie 2 

autopoprawek. Głosowanie każdej autopoprawki przeprowadzono oddzielnie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do porządku posiedzenia XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku 

polegającej na dodaniu w pkt. 11. Podjęcie uchwał, ppkt ł) w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy Gołembiewski, 

Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, 

Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel. 
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Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzeniu autopoprawki do Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, 

przyjęła wniosek o wprowadzenie autopoprawki do porządku posiedzenia XXVII Sesji 

Rady Powiatu w Olecku polegającej na dodaniu w pkt. 11. Podjęcie uchwał, ppkt ł) w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do porządku posiedzenia XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku 

polegającej na dodaniu w pkt. 11. Podjęcie uchwał, ppkt m) w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy Gołembiewski, 

Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, 

Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel. 

 
Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie autopoprawki do porządku posiedzenia XXVII Sesji Rady Powiatu w 

Olecku polegającej na wprowadzeniu w pkt. 11. Podjęcie uchwał, ppkt m) w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przegłosowanie 

porządku XXVII sesji po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie radnego. 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Wnioski Komisji Stałych Rady. 
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8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku przy Staroście za 2021r. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Olecki za 2021r. 

10. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu 

kontroli za rok 2021. 

11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

28 października 2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych 

w Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko; 

b) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko; 

c) w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego 

obiektu pływającego; 

d) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg na terenie Powiatu Oleckiego; 

e) w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu 

administracji rządowej; 

f) w sprawie uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

28 października 2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Oleckiego; 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko; 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie; 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko (Warsztat Terapii 

Zajęciowej); 

k) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2022–2034; 
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l) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022; 

ł)  w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

m) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. 

12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

13. Zapytania i interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15 Zamknięcie obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcie porządku posiedzenia XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku z 

wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy Gołembiewski, 

Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, 

Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol Szerel, 

Henryk Stanisław Trznadel. 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła porządek 

posiedzenia XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku po wprowadzonej zmianie. 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad XXVII sesji po wprowadzonych 

zmianach. 

Ad 5. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że informacja została 

przekazana radnym w programie e-sesja w dniu 23 lutego 2022 r. (informacja w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu): 
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Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu w Olecku i pracy Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym za okres od 16 grudnia 2021r. do 24 lutego 2022 r. 

W okresie od 16 grudnia 2021r. do 24 lutego 2022r. odbyło się 6 posiedzeń 

Zarządu Powiatu na których rozpatrywano sprawy związane z wykonywaniem 

zadań wynikających z bieżącej działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek 

organizacyjnych i Starostwa Powiatowego w Olecku.  

Obradowano w składzie zapewniającym quorum, niezbędne do podejmowania 

uchwał i rozstrzygnięć. Poza członkami Zarządu, w posiedzeniach uczestniczyli: 

Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych 

powiatu i naczelnicy wydziałów referujący tematy będące przedmiotem posiedzenia. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął 17 uchwał w sprawach: 

1) wyboru długości okresu wyliczenia relacji określonych w art. 243 ust. 1 ustawy o 

finansach publicznych na lata 2022-2025, 

2) informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków oraz wysokości dotacji 

i wpłat do budżetu w 2022 roku, 

3) planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi odrębnymi ustawami w 2022 roku,  

4) zmian budżetu powiatu na rok 2021, 

Dochody po zmianie wynoszą 68.954.702,61 zł z tego: 

dochody bieżące w wysokości 60.451.775,45 zł,  

dochody majątkowe w wysokości 8.502.927,16 zł.  

Wydatki po zmianie wynoszą 73.618.410,63 zł z tego: 

wydatki bieżące w wysokości 60.355.847,39 zł 

wydatki majątkowe w wysokości 13.262.563,24 zł. 

5) ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowych 

opiniujących oferty na realizację zadań publicznych Powiatu Oleckiego 

złożone w ramach otwartych konkursów ofert w 2022r., 

6) zmian budżetu powiatu na rok 2022, 

Dochody po zmianie wynoszą 71.104.893,52 zł z tego: 

dochody bieżące w wysokości 55.906.065,51 zł,  
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dochody majątkowe w wysokości 15.198.828,01 zł.  

Wydatki po zmianie wynoszą 72.113.007,60 zł z tego: 

wydatki bieżące w wysokości 58.364.029,91 zł 

wydatki majątkowe w wysokości 13.748.977,69 zł. 

7) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Olecki oraz ustalenia maksymalnej 

wysokości dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli w 2022 roku, 

8) przyjęcia informacji o wykonaniu w 2021 roku planu finansowego 

wydzielonego rachunku Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu 

Oleckiego.  

9) nieodpłatnego przejęcia nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.  

Zarząd wyraził zgodę na nieodpłatne przejęcie od Skarbu Państwa – Krajowy 

Ośrodek Wsparcia Rolnictwa na rzecz powiatu oleckiego nieruchomości zajęte pod 

drogi powiatowe oznaczone nr geod. 516/1 o pow. 0,0122 ha i 831/1 o pow. 0,0039 

ha położone w obrębie Judziki gm. Olecko. 

10) przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Powiatu w 

Olecku w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w powiecie oleckim na lata 2022-2031”,  

11) wyrażenia opinii o planowanej inwestycji pn. „Przebudowa odcinka drogi 

gminnej nr 141043N – od drogi woj.-655-do drogi gminnej 141006N oraz 

przebudowa drogi gminnej 141006N (droga wewnętrzna) – Gordejki”.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował w/w inwestycję.  

12)  wyrażenia opinii o planowanej inwestycji pn. „Budowa dróg gminnych w 

miejscowości Olecko-Kolonia, gmina Olecko”, 

Zarząd pozytywnie zaopiniował w/w inwestycję. 

13)  wyrażenia opinii o planowanej inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 

141010N Rosochackie – Jaśki”, 

Zarząd pozytywnie zaopiniował w/w inwestycję. 

14)  ogłoszenia konkursu ofert na wybór realizatora w 2022r. „Programu polityki 

zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego 



10 
 

(HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”, w tym wykonania szczepień 

przeciw wirusowi HPV typ 6, 11, 16, 18, 31, 33, 45, 52 i 58 – dla 68 dziewcząt 

zamieszkałych na terenie powiatu oleckiego.  

Zarząd postanowił ogłosić konkurs ofert na wybór realizatora w/w programu dla 68 

dziewcząt z terenu Gminy Kowale Oleckie, Świętajno i Wieliczki urodzonych w 2008 

roku. 

15)  ogłoszenia konkursu ofert na wybór realizatora w 2022r. „Programu polityki 

zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw kleszczowemu 

zapalaniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-2022”, w 

tym wykonania szczepień przeciw kleszczowemu zapaleniu mózgu – dla 64 

osób zamieszkałych na terenie powiatu oleckiego. 

Zarząd postanowił ogłosić konkurs ofert na wybór realizatora w/w programu dla 64 

rolników i osób zamieszkujących gospodarstwo rolne – ubezpieczonych w KRUS z 

terenu Gminy Świętajno. 

16)  zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Oleckiego.  

17) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Zarząd utworzył dwa samodzielne stanowiska tj. samodzielne stanowisko ds. 

zdrowia, rehabilitacji osób niepełnosprawnych i pomocy społecznej oraz samodzielne 

stanowisko ds. obronnych i obywatelskich. 

Ponadto bezpośredni nadzór nad Wydziałem Edukacji (..) oraz placówkami 

oświatowymi przypisano Staroście a bezpośredni nadzór nad Powiatowym Zarządem 

Dróg w Olecku Wicestaroście. 

Realizacja uchwał Rady Powiatu: 

Uchwały podjęte na XXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku w dniu 16 grudnia 2021r. 

zostały objęte zakresem nadzoru Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, a także 

przekazane do właściwych wydziałów Urzędu i jednostek organizacyjnych – w celu 

realizacji oraz opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego w Olecku. 

Opracowanie projektów uchwał i materiałów na XXVII Sesję Rady Powiatu 

w Olecku: 
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Zarząd przedstawił Radzie Powiatu 13 projektów uchwał będących przedmiotem 

obrad dzisiejszej Sesji w sprawach: 

1) uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

28 października 2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla 

Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 

Olecko; 

2) likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych w 

Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko; 

3) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego; 

4) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg na terenie Powiatu Oleckiego; 

5) przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu 

administracji rządowej; 

6) uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 28 

października 2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Oleckiego; 

7) udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko; 

8) udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie; 

9) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

10) udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko; 

11) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2022–

2034; 

12) zmian budżetu powiatu na rok 2022. 

13) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Posiedzenia Zarządu Powiatu, na których Zarząd: 
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1) wyraził zgodę na zawarcie porozumienia z Ministerstwem Edukacji Narodowej 

w sprawie kontynuacji realizacji zadań  z zakresu administracji rządowej 

wynikających z programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” w 

latach 2022-2026. Zarząd wyznaczył 1 miejsce w internacie Zespołu Szkół 

Licealnych i Zawodowych w Olecku dla uczennic w ciąży oraz wyznaczył 

Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Olecku w Powiatowym Centrum 

Wspierania Edukacji w Olecku, która będzie sprawować funkcję ośrodka 

koordynacyjno-rehabilitacyjno-opiekuńczego na obszarze powiatu oleckiego. 

2) na wniosek Dyrektora ZSLiZ w Olecku Zarząd ustalił wysokość opłat za 

wyżywienie w stołówce szkolnej w wysokości 17,00 zł (śniadanie, obiad i 

kolacja). 

3) przyznał dodatki motywacyjne i funkcyjne dyrektorom szkół i placówek 

oświatowych w następującej wysokości  

Nazwa szkoły Wysokość przyznanego  
dodatku motywacyjnego  

Wysokość przyznanego  
dodatku funkcyjnego  

I LO 1.000 zł  2.000 zł  

ZST 1.000 zł 2.750 zł  

ZSLiZ 1.061 zł 2.750 zł  

OSW 1.000 zł 2.000 zł  

PCWE 900 zł 1.800 zł  

4) na wniosek Dyrektora Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Głuchych 

w Olecku wyraził zgodę na przeniesienie (w drodze porozumienia zakładów 

pracy) księgowej pracującej dotychczas w Powiatowym Centrum Wspierania 

Edukacji do Ośrodka Szkolno – Wychowawczego dla Dzieci Głuchych w 

Olecku od dnia 1.02.2022r. 

5) na wniosek Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Olecku wyraził zgodę 

na dodatkowe zatrudnienie księgowej pracującej w I LO w Olecku w 

Powiatowym Centrum Wspierania Edukacji w Olecku w wymiarze 0,5 etatu do 

czasu przeprowadzenia konkursu na to stanowisko. 

6) zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku przy Staroście Oleckim za 2021r. 

7) przyjął informację z realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie 

oleckim” za okres od 31.10.2020r. do 30.10.2021r. 

8) wyraził zgodę na sfinansowanie kosztu szkoleń branżowych dla 3 nauczycieli 

ZST w Olecku w łącznej wysokości 8 840 zł („Spawacz blach spoinami 
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czołowymi metodą TIG 141” wraz z weryfikacją uprawnień spawalniczych 

metodą TIG, „Spawacz blach i rur spoinami pachwinowymi metodą MAG 135”, 

„Spawacz blach spoinami czołowymi metodą MAG 135” wraz z weryfikacją 

uprawnień spawalniczych metodą MAG). 

9) na wniosek Dyrektora ZSLiZ w Olecku wyraził zgodę na udział uczniów 

Technikum Nr 1 w Olecku w projekcie finansowanym przez Narodową 

Agencję Programu Erasmus+. 

10) na wniosek Dyrektora ZST w Olecku wyraził zgodę na udział uczniów 

Technikum Nr 2, Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 2 w ZST w Olecku 

w projekcie organizowanym przez Narodową Agencję Programu Erasmus+. 

11) na wniosek Dyrektora ZSLiZ w Olecku ustalił wysokość opłaty za 

zakwaterowanie w internacie ZSLiZ w Olecku w wysokości 7 zł/dobę. 

12) ustalił plan naboru  w klasach pierwszych szkół ponadpodstawowych w roku 

szkolnym 2022/2023: ILO w Olecku – 3 oddziały, ZSLiZ w Olecku 

– 3 oddziały, ZST w Olecku – 3 oddziały (liczba uczniów w oddziale powinna 

wynosić od 24 do 35 osób). 

Zarząd wyraził zgodę na złożenie wniosków do drugiej edycji Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych:  

a) wniosek o wartości dofinansowania do 5 mln zł – infrastruktura społeczna: 

„Modernizacja starej bryły szpitala w Olecku na 16-łóżkowy Oddział 

Geriatryczny i Ośrodek Rehabilitacji Dziennej w Olecku”. Oddział 

geriatryczny będzie przeznaczony dla osób w wieku 60+, których stan 

zdrowia nie kwalifikuje ich do opieki stacjonarnej i długoterminowej. 

Dzienny oddział rehabilitacji zapewni dostęp do zabiegów dla pacjentów 

szpitala i  innych osób oczekujących na rehabilitację po różnych zabiegach 

chirurgicznych. Inwestycja obejmie prace remontowo-budowlane i zakup 

niezbędnego wyposażenia i aparatury medycznej zgodnej z wymogami 

NFZ. Wstępnie planowane jest utworzenie na poziomie parteru Dziennego 

Oddziału Rehabilitacji, zaś na I i II piętrze 16 łóżkowego Oddziału 

Geriatrycznego. Niezbędny jest gruntowny remont pomieszczeń, 

wygrodzenie sal i łazienek, montaż ogrzewania, instalacji elektrycznej, 

remont klatki schodowej i budowa szybu windowego. 
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Przewidywana wartość inwestycji – 5,885 mln zł, kwota wnioskowanej dotacji 5 mln., 

wartość wkładu własnego 885 tys. zł (15,04%), przewidywany termin zakończenia 

inwestycji – 31.12.2024 r.; 

b) wniosek o wartości dofinansowania do 30 mln zł - infrastruktura 

edukacyjna: „Modernizacja infrastruktury edukacyjnej – przebudowa 

I LO w Olecku i budowa warsztatów hotelarsko-gastronomicznych 

w ZSLiZ w Olecku”. 

Część I - w związku ze zmniejszającą się ilością uczniów w I LO planowane jest 

przeniesienie do obiektu Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w Olecku. 

Na parterze budynku z samodzielnym wejściem od ul. Zana zostanie wydzielonych 

24 pomieszczeń o powierzchni ok. 418 m2. Prace remontowo-budowlane obejmą 

gruntowny remont, wydzielenie gabinetów, montaż wentylacji mechanicznej, prace 

elektro-techniczne, dostosowanie obiektu do potrzeb osób niepełnosprawnych 

ruchowo, remont sanitariatów i częściowe doposażenie pomieszczeń. 

Przewidywana wartość inwestycji w I LO – 2,7 mln zł, kwota wnioskowanej dotacji 

2,295 mln., wartość wkładu własnego: 405 tys. zł (15%), przewidywany termin 

zakończenia inwestycji – 31.12.2023 r.; 

Część II – obecnie część szkolnych pracowni warsztatowych znajduje się w budynku, 

w którym swoją siedzibę ma Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Olecku. Zakres 

prac to budowa w bezpośrednim sąsiedztwie internatu i szkoły nowego obiektu 

dostosowanego do nauczania w zawodach hotelarsko-gastronomicznych. W ramach 

projektu zostanie wybudowany nowy obiekt o powierzchni 1 363,54 m2. W piwnicy 

będą zlokalizowane m.in. szatnie, umywalnie, węzeł cieplny i różne pomieszczenia 

magazynowe. Na parterze zostaną wybudowane pracownie technologii 

gastronomicznej, sala obsługi konsumenta, sanitariaty, magazyny zasobów. Na I 

piętrze sale do nauczania hotelarskich przedmiotów zawodowych, pokój 

nauczycielski, 3 sale dydaktyczne i sanitariaty. 

Przewidywana wartość inwestycji w ZSLiZ –  5,3 mln zł, kwota wnioskowanej dotacji 

4,5 mln., wartość wkładu własnego: 800 tys. zł (15%), przewidywany termin 

zakończenia inwestycji – 31.12.2025 r.; 

Łączna wartość całego  projektu to 8 mln zł. Wnioskowana dotacja 6,8 mln zł (85%), 

wkład własny 1,2 mln zł. 
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Wnioski będą przyjmowane i weryfikowane pod względem formalnym przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego. Oceny wniosków dokona Komisja ds. wsparcia Programu, 

która przekaże rekomendacje do Prezesa Rady Ministrów. Po decyzji Premiera, BGK 

wyda promesę wstępną, która umożliwi rozpoczęcie postępowania zakupowego i 

wyłonienia wykonawcy. Po zakończeniu przetargu samorząd otrzyma promesę 

inwestycyjną, która będzie podstawą do wypłaty środków z dofinansowania po 

zrealizowaniu inwestycji lub jej etapu. 

c) Rządowy Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – 

edycja druga - wniosek o wartości do 10 mln zł – „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1909N na odcinku Norki - Jelitki”, 

d) Rządowy Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – 

edycja trzecia – PGR: 

− wniosek do 2 mln zł – „Remont drogi powiatowej nr 1790N na 

odcinku Pogorzel – Dorsze dł. 2,349 km,  

−  wniosek do 3,5 mln zł – „Przebudowa drogi powiatowej nr 1909N na 

odcinku Wieliczki-Norki”. 

Ponadto Starosta Olecki uczestniczyła: 

1) 13-14 stycznia 2022r. udział  w Konwencie Powiatów województwa 

warmińsko-mazurskiego, który odbył się w Lidzbarku Warmińskim. 

2) Udział w wideokonferencjach – Konwent Powiatów, których głównym tematem 

była sytuacja epidemiologiczna w województwie warmińsko-mazurskim. 

3) 21 stycznia 2022r., wspólnie z Prezesem Olmedica w Olecku, Komendantem 

Powiatowym Policji w Olecku oraz Rzecznikiem Prokuratury Okręgowej w 

Suwałkach udział w oficjalnym przekazaniu karetki szpitalowi w Olecku. 

4) 10 lutego 2022r. udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

5) 15 lutego 2022r. udział w rocznej wojewódzkiej odprawie podsumowującej 

działalność w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2021r. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa - Grajewska uzupełniając informację dodała, 

że obejmując funkcję starosty została poproszona o wygłoszenie przemowy 

programowej zarządu, którym ma zaszczyt kierować w obecnej kadencji. Z chwilą 

objęcia funkcji ciężko było mówić o ambitnych planach rozwojowych nie znając 

szczegółowo tematyki funkcjonowania urzędu i realizacji zadań z tym związanych. 
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Starosta Olecki stwierdziła, że teraz wie więcej i może pokusić się o poszukiwanie 

takich rozwiązań, które wpłyną pozytywnie na działania prorozwojowe powiatu i jego 

mieszkańców. Przedstawiła główne kierunków działań dotyczących kadencji 2018-

2023 przyjęte przez Zarząd Powiatu Oleckiego 15 lutego 2022 r.: 

1) Prowadzenie modernizacji dróg, gdyż w warunkach utrudnień 

komunikacyjnych zahamowany jest rozwój lokalnej przedsiębiorczości, 

ograniczone są możliwości podejmowania przez mieszkańców zatrudnienia 

poza miejscem zamieszkania oraz korzystania z usług publicznych takich jak 

kultura, edukacja czy też zdrowie. 

2) Wypracowanie rozwiązań w oświacie związanych z niżem demograficznym 

poprzez dokonanie korekt i oszczędności w obszarze zaplecza posiadanej 

infrastruktury. 

3) Podniesienie jakości świadczonych usług dla osób hospitalizowanych w 

szpitalu OLMEDICA w Olecku wraz z poprawą infrastruktury szpitala. 

4) Rozwój ambulatoryjnych usług specjalistycznych poprzez zwiększenie 

zatrudnienia lekarzy w poradniach specjalistycznych oraz wnioskowanie do 

NFZ o zakontraktowanie nowych poradni. 

Starosta Olecki podała przykład małej poradni diabetologicznej, już 

działającej i cieszącej się coraz większym powodzeniem również pacjentów 

spoza terenu Powiatu Oleckiego. Powiedziała również o planach utworzenia 

poradni reumatologicznej. 

Starosta Olecki stwierdziła, że w tym krótkim wystąpieniu starała się nakreślić 

główne priorytety i kierunki działania Zarządu na najbliższe lata. Wyraziła nadzieję na 

konstruktywne wsparcie Rady w działaniu na rzecz dobra publicznego mieszkańców. 

Zachęciła do zgłaszania wszelkich uwag i propozycji oraz zapewniła w imieniu 

Zarządu Powiatu Oleckiego o otwartości i chęci współpracy. Dodała, że wszystkie te 

kierunki będą realizowane tylko po przyjęciu ich w formie głosowania przez Radę 

Powiatu. Zakończyła wystąpienie sentencją „Ut omnes unum sint” - Aby wszyscy byli 

jedno. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o pytania do 

przedłożonych informacji. 

− Radna Teresa Krajewska podziękowała Staroście. Stwierdziła, że to ambitne 

działania, które ma nadzieję w 100 % uda się zrealizować. Dodała, że korzystne dla 
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wszystkich byłoby dodanie do poradni specjalistycznych, które powstaną, również 

poradni okulistycznej, ponieważ opieki okulistycznej i okulisty mieszkańcy nie mają. 

− Radny Henryk Trznadel podziękował za expose. Stwierdził, że było bardzo 

ogólne, tak jak Pani Starosta sygnalizowała. Drogi, zdrowie, oświata to 

najważniejsze problemy, ale stwierdził, że o najważniejszym Starosta nie 

powiedziała: „skąd weźmiemy pieniądze, czy Pani będzie zadłużała Starostwo, 

wiemy jaka jest kondycja finansowa Starostwa, czy będziemy wchodzili w obligacje, 

kredyty. Drogi są do zrobienia, trzeba mieć wkład własny”. Poprosił o rozszerzenie 

tematu. 

− Starosta Olecki – Marzanna Pojawa – Grajewska odpowiedziała, że jeżeli 

będziemy wchodzili w kredyty, to zrobimy to wspólnie w zbożnym celu. Jeżeli jest 

możliwość wnioskowania o fundusze z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg czy z 

tzw. Polskiego Ładu będziemy składać wnioski i będziemy pozyskiwać jak 

największe dofinansowanie. Dodała, że obecnie składane są wnioski o remont i 

modernizację dróg z Polskiego Ładu. Termin składania wniosków został 

przedłużony z 15 lutego do 28 lutego. Stwierdziła, że jeżeli jest możliwość 

pozyskania dofinansowania to należy inwestować w powiat. 

− Radny Henryk Trznadel doprecyzował swoją wypowiedź i powiedział, że 

oczekuje od Starosty informacji skąd wziąć pieniądze na wkład własny. Dodał, że są 

różne możliwości, są obligacje, kredyty, ale są również możliwości pozyskania w 

inny sposób pieniędzy: „Przykładowo mamy milion złotych zakopanych w ziemi na 

działce 600 ha, czy będziemy wydobywać ten kamień, sprzedamy i w ten sposób 

pozyskamy pieniądze czy weźmiemy milion złotych kredytu. Czy pozyskujemy 

pieniądze z innych źródeł czy z tych najprostszych: obligacje albo bank”. 

− Starosta Olecki – Marzanna Pojawa – Grajewska odpowiedziała, że ze 

wszelkich możliwych źródeł będą pozyskiwane pieniądze, ale zgodnie z prawem. 

Dodała, że wie o czym radny mówi odnośnie naszych terenów, gdzie być może są 

bogate źródła kruszywa, ale należy liczyć się z planem zagospodarowania 

przestrzennego. Jeżeli otworzy się furtka, będziemy wnioskować, składać, pytać. 

− Radny Henryk Trznadel stwierdził, że wystarczy mu odpowiedź, że Starosta 

będzie szukała tych środków również gdzieś indziej. Wcześniej był opór w tej 

sprawie.  

− Starosta Olecki dodała, że wraz z zarządem stara się pracować i na czwarty 

miesiąc pracy uważa, że Zarząd działa, robi coś dla naszego powiatu i jego 

mieszkańców. Zapewniła, że będzie działać dalej. 
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 Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku spytał, czy są inne pytania do 

informacji przedłożonych przez Starostę. 

− Radny Tomasz Kosobudzki zadał pytanie czy Starosta w ramach współpracy i 

szukania środków o których była mowa, odbyła jakieś spotkania z 

samorządowcami, którzy deklarowali dofinansowanie wkładu własnego w wysokości 

50 %.  

− Starosta Olecki – Marzanna Pojawa – Grajewska odpowiedziała, że odbyła 

rozmowę z p. Burmistrzem w kwestii wspólnego partycypowania w kosztach 

odnośnie ul. Armii Krajowej. Pan Burmistrz ustnie wyraził zgodę, bo to jest ważna 

ulica odchodząca od centrum miasta i zależy mu, żeby ten odcinek, który idzie do 

centrum był wyremontowany. 

− Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku dodał, że tradycją było do tej pory 

to, że dobrze współpracowaliśmy jako powiat z samorządem gminnym. Byliśmy 

nawet wzorem dla innych samorządów. Wyrazić należy nadzieję, że ta dobra 

tradycja będzie kontynuowana dla dobra mieszkańców. Trudno dzielić mieszkańców 

na mieszkańców tej gminy, innej gminy czy powiatu.  

 Więcej pytań i uwag do informacji Starosty nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 

wniosków. Poinformował, że na posiedzeniach Komisji Stałych radni zgłosili 

następujące wnioski:  

Radny Tomasz Kosobudzki zwrócił się z prośbą do mecenasa Sławomira Mitrosa o 

wydanie opinii czy pismo dotyczące wprowadzenia zakazu pływania jednostek z 

napędem spalinowym na Jeziorze Olecko Wielkie należy procedować jako petycję, 

wniosek czy skargę. 

Radny Jerzy Gołembiewski zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Powiatowego 

Zarządu Dróg w Olecku o postawienie znaku na ul. Łąkowej informującego o ulicy 

jednokierunkowej lub dwukierunkowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uzupełnienie 

wniosku radnego Jerzego Gołembiewskiego o możliwość rozważenia zachowania 

odcinka ulicy jako jednokierunkowej (przy wylocie obok Straży Pożarnej) oraz 

wprowadzenia ulicy dwukierunkowej na innym odcinku (aby ułatwić wyjazd z garaży i 

os. Nad Legą). 
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Radny Kazimierz Iwanowski zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa o przygotowanie informacji dotyczącej czasowego 

ograniczenia wprowadzenia zakazu pływania jednostek z napędem spalinowym i 

możliwości wprowadzenia strefy ciszy na Jeziorze Olecko Wielkie, np. w pewnych 

godzinach (od 04:00 do 10:00 rano lub innych). 

Radny Kazimierz Iwanowski zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku o przestawienie informacji dotyczącej 

przeprowadzonych remontów i inwestycji dróg i chodników jakie były wykonywane na 

ul. Gołdapskiej i ul. Nocznickiego w okresie ostatnich 3 lat: 

a) jakie prace były wykonywane i przez jakich wykonawców; 

b) czy w okresie gwarancji (36 miesięcy) były przeprowadzane kontrole i czy od 

wykonawców były egzekwowane naprawy w ramach gwarancji. 

Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że stan naszych ulic i dróg często jest 

tragiczny. Na ul. Gołdapskiej, niedawno gruntownie remontowanej, nawet nie po 

dużych opadach trudno jest przejść. Dodał, że mieszkańcy skarżą się, że w okolicy 

Biedronki i cmentarza droga jest zalewana i dzieje się tam coś nieprawidłowego. 

Radny Kazimierz Iwanowski zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o 

przedstawienie informacji dotyczącej skutków zmiany systemu ogrzewania w I 

Liceum Ogólnokształcącym w Olecku – w kontekście oszczędności. Ze 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej wynika, że zmiana sposobu ogrzewania szkoły nie 

przyniosła spodziewanych oszczędności. 

Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że chciałby uzyskać informację, co się dzieje 

i co należy zrobić: zainwestować w gaz lub szukać innych rozwiązań. 

Innych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

Ad 7. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że na posiedzeniach 

Komisji Stałych odbytych w dniu 27 stycznia 2022 r. zgłoszono wniosek dotyczący 

przeprowadzenia kontroli w internacie Zespołu Szkół Technicznych w Olecku (w 

dwóch budynkach) pod względem bezpieczeństwa mieszkających tam uczniów. 

Zarząd Powiatu w Olecku wystąpił z pismem do Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej oraz do dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Olecku w powyższej sprawie. 
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Na lutowych posiedzeniach Komisji Stałych nie zgłoszono wniosków. 

Ad 8. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i porządku przy Staroście za 2021r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził, że sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i porządku przy Staroście za 2021r. było 

omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że na jednej z Komisji 

zadał pytanie Komendantowi Powiatowemu Policji  w Olecku jakie było 

uzasadnienie ustawienia znaku zakazu zatrzymywania i postoju na odcinku ok. 100 

m na ul. Nocznickiego oraz ile dowodów rejestracyjnych zabrano korzystającym z 

naszych dróg za przekroczenie hałasu.  Przypomniał, że zakupiono urządzenie do 

pomiaru hałasu i przekazano do Komendy Powiatowej Policji w Olecku. Na zadane 

pytania Komenda Powiatowa Policji w Olecku odpowiedziała, że wniosek 

zaakceptowała bez uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu ponowił wniosek do Komendanta Powiatowego 

Policji w Olecku o uzasadnienie ustawienia znaku zakazu zatrzymywania i postoju 

na odcinku ok. 100 m na ul. Nocznickiego. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście na 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 
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Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i porządku przy Staroście za 2021r. 

(sprawozdanie w załączeniu – załącznik nr 5). 

Ad 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Olecki za 2021r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził, że sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Olecki za 2021r. 

było przesłane radnym, omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Olecki za 2021r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z 
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wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Olecki za 2021r. (sprawozdanie w załączeniu – załącznik nr 6). 

Ad 10. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania 

rocznego planu kontroli za rok 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za rok 2021 i 

stwierdził, że było ono omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za 

rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za rok 2021 (sprawozdanie w 

załączeniu – załącznik nr 7 do protokołu). 

Ad 11. Podjęcie uchwał: 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że głosowanie uchwał 

jest imienne. 

Ad 11 a) w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z 

dnia 28 października 2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych 

w Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w 

Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko był  

omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 28 października 

2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/ 205 

/2022 w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/178/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 

28 października 2021 r. w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w 
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Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 8 do protokołu). 

Ad 11 b) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych w 

Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

206 /2022 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 9 do protokołu). 

Ad 11 c) w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego 

obiektu pływającego. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego był omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 14 głosami „za”, podjęła 

uchwałę Nr XXVII/ 207 /2022 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 10 do protokołu). 

Ad 11 d) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg na terenie Powiatu Oleckiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i 

ochroną dróg na terenie Powiatu Oleckiego był omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
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Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg na 

terenie Powiatu Oleckiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 

radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 14 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XXVII/ 208 /2022 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg na terenie Powiatu Oleckiego (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 11 do protokołu). 

Ad 10 e) w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z 

zakresu administracji rządowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że przedłożony projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu administracji 

rządowej. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 14 głosami „za”, podjęła 

uchwałę Nr XXVII/ 209 /2022 w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego zadania z zakresu administracji rządowej (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 12 do protokołu). 

Ad 11 f) w sprawie uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku z 

dnia 28 października 2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Oleckiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 28 

października 2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania zadania 

publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 

Oleckiego był omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 28 października 

2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania zadania publicznego w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Oleckiego 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

210 /2022 w sprawie uchylenia Uchwały nr XXIV/182/2021 Rady Powiatu w Olecku 

z dnia 28 października 2021r. w sprawie powierzenia Gminie Olecko wykonywania 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Oleckiego (uchwała w załączeniu – załącznik nr 13 do protokołu). 

Ad 11 g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 
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Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

211 /2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 14 do protokołu). 

Ad 11 h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

212 /2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kowale Oleckie 

(uchwała w załączeniu – załącznik nr 15 do protokołu). 
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Ad 11 i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli był omawiany 

oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

213 /2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli (uchwała w załączeniu – załącznik nr 16 do protokołu). 

Ad 11 j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko (Warsztat Terapii 

Zajęciowej. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zauważył, że od roku 2007 oba 

samorządy (gminny i powiatowy) współfinansowały działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w równej wysokości. Dodał, że po raz pierwszy ratusz nie dofinansował 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w pełnej wysokości, a 50%. Stwierdził, że 

odebrano pieniądze tym, którzy tych pieniędzy najbardziej potrzebują: „Ta kwota przy 

budżecie gminy, który wynosi na dziś ok. 130 mln jest kroplą w morzu, ale ta kropla 

jest bardzo symboliczna Panie Burmistrzu”. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XXVII/ 

214 /2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 17 do protokołu). 

Ad 11 k) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na 

lata 2022 – 2034. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2022 – 

2034 był omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2022 – 2034. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, jednogłośnie, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/ 215 /2022 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2022 – 2034 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 18 do protokołu). 

Ad 11 l) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2022 był omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu na rok 2022. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/ 216 /2022 w sprawie 

zmian budżetu powiatu na rok 2022 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 19 do 

protokołu). 

Ad 11 ł) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, zgłoszony autopoprawką, był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/ 217 /2022 w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (uchwała w załączeniu – załącznik nr 20 do 

protokołu). 

Ad 11 m) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

został zgłoszony autopoprawką, był omawiany oraz analizowany na posiedzeniach 

Komisji Stałych. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zaproponował stary skład Komisji. 

Radny Tomasz Dziokan wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

Radny Andrzej Dunaj wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

Radny Tomasz Kosobudzki również wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

Zgłoszono kandydaturę radnego Jerzego Openchowskiego. 

Radny Jerzy Openchowski wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zapytał czy są inne kandydatury lub 

chętni. Zgłosił siebie do pracy w Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku. § 1. 

Powołuje się doraźną Komisję Statutową Rady Powiatu w Olecku w składzie: 1) 

Członek - Tomasz Dziokan 2) Członek - Andrzej Dunaj 3) Członek - Tomasz 

Kosobudzki 4) Jerzy Openchowski 5) Kazimierz Iwanowski. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Sławomir Karol 

Szerel, Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXVII/ 218 /2022 w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Powiatu w Olecku (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 21 do protokołu). 

Ad 12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że odpowiedzi na 

wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji zostaną udzielone pisemnie. 

Ad 13. Zapytania i interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że interpelacje i zapytania 

składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady Powiatu w Olecku, który 

przekazuje je niezwłocznie Staroście. 

Nie zgłoszono.  

Ad 14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że wpłynęło pismo z 

Zespołu Szkół Technicznych w Olecku ze stanowiskiem Rady Pedagogicznej 

dotyczącym internatu Zespołu Szkół Technicznych.  

Pismo zostało przekazane radnym celem zapoznania się, było omawiane na 

Komisjach Stałych.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku spytał czy są dodatkowe uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zapytał mecenasa czy pismo 

dotyczące wprowadzenia zakazu pływania jednostek z napędem spalinowym na 

jeziorze Olecko Wielkie należy procedować jako skargę, petycję czy wniosek. 

Radca prawny Sławomir Mitros stwierdził, że tą sprawę już opiniował. Można 

tą sprawę potraktować jako petycję, tylko trzeba zwrócić uwagę, że robienie 

jakiegokolwiek pomiaru hałasu nie jest teraz możliwe. Nie ma wprost napisane czy 

jest to petycja czy wniosek, ale jest kwestia dotycząca strefy ciszy. A to można 

rozstrzygnąć tylko wtedy, kiedy zrobimy pomiary w pełnym sezonie. Teraz jest 

idealny spokój, nikt nie pływa, więc robienie jakiegokolwiek pomiaru obecnie jest 

błędne, bo nie załatwiamy tej sprawy. Można przedłużyć petycję, ale wtedy też nie 

dochodzimy do pełnego sezonu (lipiec i sierpień). Najlepszym rozwiązaniem byłoby 

zawiadomienie Polskiego Związku Wędkarskiego, że rozstrzygnięcie będzie po 

zrobieniu pomiarów. 

Radca prawny Sławomir Mitros stwierdził, że kierując się tym, żeby jak 

najszybciej tą kwestię załatwić, ale jednocześnie żeby nie był to wniosek ponawiany, 

uznał, żeby rozstrzygnąć ją poza trybem petycyjnym. Ale jeżeli jest to kość niezgody, 

to można powiadomić wnioskodawców o przesunięciu rozpatrzenia wniosku, za ich 

zgodą, na czas kiedy będzie można zrobić pomiary. Dodał, że nie będzie to do końca 

zgodne z procedurą, ale nasza praca wtedy nie pójdzie w próżnię. 

Radny Andrzej Dunaj odniósł się do poprzedniej sprawy pisma z Zespołu 

Szkół Technicznych. Stwierdził, że jasno trzeba powiedzieć, że internat nie będzie 

sprzedany. Dodatkowo, jak mówiła Pani Starosta, internat jest zgłoszony do 

wojewody do przyjęcia uchodźców z Ukrainy.  

Radny Tomasz Kosobudzki powrócił do sprawy jeziora. Uważa, że jakiś tryb 

ta sprawa powinna mieć. Mija 3 miesiące i jest wielki nieład. Podkreślił, że powinno 

się w tym przypadku stosować ustawę o petycjach i należałoby w taki sposób 

procedować.  

Przewodniczący Rady Powiatu wyjaśnił, że sprawa nie trwa jeszcze 3 

miesięcy. Dodał, że dekretował to pismo do Komisji Stałych, do Naczelnika Wydziału 

Środowiska i prosił radcę prawnego o opinię. Sprawa nie była zlekceważona ani 

odłożona na bok. 

Radny Jerzy Gołembiewski dodał, że na posiedzeniu Komisji była mowa o 

tym, że w obrębie naszego powiatu mamy kilka jezior ze strefą ciszy. Złożył 
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propozycję, żeby tematu nie odkładać i nawet dzisiaj podjąć jakąś decyzję o strefie 

ciszy lub wprowadzeniu godzin obowiązywania ciszy. 

Przewodniczący Rady Powiatu wyjaśnił, że to jest dyskusja, a czeka na 

wniosek. 

Radca prawny Sławomir Mitros stwierdził, że jeżeli radni chcą rozstrzygnąć 

petycję i ich zdaniem pomiary nie są potrzebne to trzeba przygotować najpierw 

projekt uchwały, która musi przejść przez komisje i wtedy można ją przegłosować - 

czyli na następnej sesji. W takim wypadku należy przedłużyć rozpatrzenie petycji i 

nie czekać do pomiarów, na najbliższej sesji przedłożyć projekt o ustaleniu strefy 

ciszy lub niezasadnej petycji. Do tego nie potrzeba pomiaru, ale musi być wola 

radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu odnosząc się do wypowiedzi radnego 

Tomasza Kosobudzkiego zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem czy łamiemy 

prawo nie rozstrzygając tej kwestii dziś. 

Radca prawny wyjaśnił, że petycje rozstrzyga się w ciągu trzech miesięcy, 

można przedłużyć o następne trzy miesiące lub dłużej jeżeli będzie zgoda tych, co 

wnieśli petycję. Dodał, że odczytuje ten wniosek tak, że według wędkarzy w sezonie 

jest za głośno, więc trzeba stwierdzić stan faktyczny. Według niego jeżeli szybciej 

sprawa będzie rozstrzygnięta to tak jakby zlekceważyć ten wniosek. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radcę prawnego czy na dzień 24 

lutego jesteśmy w terminie i nie łamiemy prawa. 

Radca prawny odpowiedział, że jesteśmy w terminie i uważa, że jeśli zwrócimy 

się do autorów i będziemy procedować za ich zgodą dłużej to zgodę można 

potraktować jako uzupełnienie petycji. 

Radny Tomasz Kosobudzki stwierdził, że jeżeli będziemy to procedować w 

formie petycji to na pewno nie łamiemy prawa. Stwierdził, że skierowanie sprawy do 

Komisji Skarg, wniosków i petycji jest najlepszym rozwiązaniem. Komisja może 

przeprowadzić konsultacje, m.in. wśród przedsiębiorców, którzy korzystają z jeziora. 

Można uruchomić standardową procedurę petycji i rozstrzygnąć ją nie teraz, a 

rozszerzyć ją dodatkowo  o co najmniej o 3 miesiące, bo jeżeli będzie potrzeba 

więcej czasu to wnioskodawca może termin przedłużyć. 
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Radny Tomasz Kosobudzki złożył wniosek formalny o skierowanie pisma 

PZW dotyczącego wprowadzenia zakazu pływania jednostek z napędem spalinowym 

na Jeziorze Olecko Wielkie pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Jerzy Gołembiewski spytał, czy były przeprowadzane badania 

poziomu hałasu na jeziorze i czy Wydział Środowiska i Rolnictwa ma jakieś dane.  

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że takie badania 

przeprowadzane są na wniosek Komisji skarg, wniosków i petycji na konkretny 

wniosek, który wpływa. 

Radny Andrzej Dunaj przypomniał, że w okolicach Olecka są 3 jeziora ze 

strefą ciszy: Sedranki, Dobskie, Małe Olecko. Natomiast na jeziorze Olecko Wielkie 

są testowane łodzie produkowane w Olecku, przedsiębiorcy muszą mieć dostęp do 

jeziora. Dodał, że jeżeli zabronimy turystom uprawiania niektórych sportów wodnych 

to jest to uderzenie w przedsiębiorców. Trzeba wszystko wziąć pod uwagę. 

Stwierdził, że wędkarze łowią ryby na ogół od 4 do 10 rano i jak chcą to mają 

miejsce, gdzie mogą łowić ryby. 

Radny Henryk Stanisław Trznadel poparł radnego Andrzeja Dunaja i dodał, 

że na jeziorze Olecko Wielkie była już strefa ciszy, która w 2004 lub 2005 została 

zniesiona. Wtedy firma Delphia wnioskowała o zniesienie strefy ciszy, żeby móc 

testować swoje łodzie. Dodał, że dobrym kierunkiem jest skierowanie tego wniosku 

do Komisji Skarg, wniosków i petycji. Dodał, że Rada Miejska w Olecku też powinna 

zabrać głos w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że szczegóły będą omawiane na 

Komisji, można zaprosić Naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa, radnych, 

można dyskutować. 

Radna Teresa Krajewska zaapelowała o to, aby do merytorycznych dyskusji 

przejść na Komisji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

skierowania pisma PZW dotyczącego wprowadzenia zakazu pływania jednostek z 

napędem spalinowym na Jeziorze Olecko Wielkie do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Zofia Bordzio, Marek Dobrzyń, Tomasz Dziokan, Jerzy Gołembiewski, Czesław 

Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, Danuta 

Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dunaj, Sławomir Karol Szerel 

NIEOBECNI (1) 

Karol Czerwiński 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, 12 głosami „za” i 2 

„wstrzymującymi się” kieruje  pismo PZW dotyczącego wprowadzenia zakazu 

pływania jednostek z napędem spalinowym na Jeziorze Olecko Wielkie do Komisji 

Skarg, wniosków i petycji. 

Radny Tomasz Dziokan w związku z porannymi wydarzeniami na Ukrainie 

zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu o zorganizowanie spotkania dotyczącego 

obrony cywilnej w związku z sytuacją na Ukrainie, jakie są zadania powiatu, jakie są 

możliwości Rady Powiatu, jaki mamy budżet na takie wydarzenia. 

Radny Tomasz Kosobudzki spytał, kto zastępuje Pana Bogumiła Mejsaka w 

sprawach obrony cywilnej. 

Starosta Olecki odpowiedziała, że Pan Paweł Ostrowski, a niektóre sprawy są 

załatwiane przez Sekretarza Powiatu. 

Radny Sławomir Szerel zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą realizacji 

inwestycji na drodze w m. Gordejki (wieś). 

Radny Sławomir Szerel zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą inwestycji 

na odcinku – łącznika drogi VIA BALTICA – Olecko – Wysokie. 

Radny Tomasz Kosobudzki zwrócił się z prośbą o przyspieszenie prac 

remontowych w zakresie bieżącego utrzymania dróg po okresie zimowym. 

Ad 15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał o złożeniu 

oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia 2022 r. Do oświadczenia należy dołączyć 

kopię PIT za poprzedni rok. Dokumenty składa się w dwóch egzemplarzach. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że następna – 

XXVIII (dwudziesta ósma) Sesja planowana jest na dzień 28 kwietnia 2022r. 

(czwartek) o godz. 13:00.  

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu w 

Olecku zamknął obrady XXVII Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

 

Posiedzenie prowadził: 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku 

Kazimierz Iwanowski 

 

Przygotował(a): Małgorzata Milczarek 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 


